

## Supplier information

The Cosy Owl  
20-28 Albert Road  
Braintree  
Essex CM7 3JQ

Company registration number: 07738645



# 5% Apple Cinnamon #TCDL-CFRA-BOWL-NAPC

Contains : [EN]d-Limonene; Cinnamic aldehyde; Coumarin crystals - [DE]d-Limonene; Cinnamic aldehyde; Coumarin crystals -

### ENGLISH US - Warning

H317 - May cause an allergic skin reaction, H412 - Harmful to aquatic life with long lasting effects P272 - Contaminated work clothing should not be allowed out of the workplace, P273 - Avoid release to the environment, P280 - Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection, P302+P352 - IF ON SKIN: Wash with plenty of water, P333+P313 - If skin irritation or rash occurs: Get medical advice/attention, P362+P364 - Take off contaminated clothing and wash it before reuse.

### DEUTSCH - Achtung

H317 - Kann allergische Hautreaktionen verursachen, H412 - Schädlich für Wasserorganismen, mit langfristiger Wirkung. P272 - Kontaminierte Arbeitskleidung nicht außerhalb des Arbeitsplatzes tragen, P273 - Freisetzung in die Umwelt vermeiden, P280 - Schutzhandschuhe/Schutzkleidung/Augenschutz/Gesichtsschutz tragen, P302+P352 - BEI BERÜHRUNG MIT DER HAUT: Mit viel Wasser waschen, P333+P313 - Bei Hautreizung oder -ausschlag: Ärztlichen Rat einholen/ärztliche Hilfe hinzuziehen, P362+P364 - Kontaminierte Kleidung ausziehen und vor erneutem Tragen waschen.